
Protokół  Nr LI/2023 
z Sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 27 września 2023 r. 

Obecni na sesji:  

- radni wg listy obecności, 
- Wójt Gminy, 
- Skarbnik Gminy, 
- Soł tysi wg listy obecności, 
- zaproszeni goście, 

radca prawny, 
protokolant. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller przywitał  wszystkich 
zebranych i otworzył  U sesję  Rady Gminy Cewice. W dalszej kolejności 
Przewodniczący Rady stwierdził  prawomocność  obrad, ponieważ  obecnych było 14 
radnych. Nieobecna Radna Mariola Dzienisz. Następnie Pan Ke]Jer poinformował, 
że obrady Sesji Rady Gminy Cewice są  transmitowane za pomocą  urządzeń  
rejestrujących obraz i dźwięk w oparciu o art. 20 ust. lb ustawy z dnia 08 marca 1990 
r. o samorządzie gminnym. Podkreślił, że uczestnicząc w Sesji Rady Gminy Cewice 
obecni wyrażają  zgodę  na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych 
w myśl art. 6 ust. 1 lit. c rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 
2016/679 w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 
osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia 
dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 
2016 r. — tzw. RODO. Zaznaczył  również, że klauzula RODO znajduję  się  na tablicy 
ogłoszeń  przy wejściu do sali obrad. 

Ad.2 

Pan Wiesław Keller odczytał  porządek obrad, który przedstawiał  się  następująco: 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji, która odbyła się  w dniu 28.08.2023 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na 2023r., 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 



c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/362/2022 Rady Gminy 
Cewice z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Cewice na lata 2023-2035, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na 2024 rok, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień  od podatku od nieruchomości na 2024 rok, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Lęborku, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) przedstawienie opinii zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników na 

temat kandydatów na ławników, 
c) wybór Komisji Skrutacyjnej, 
d) przeprowadzenie głosowania tajnego, 
e) przedstawienie protokołu Komisji Skrutacyjnej, 
f) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  części 
nieruchomości stanowiącej mienie Gminy Cewice, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska, 

d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Cewice, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 
stanowiącej mienie Gminy Cewice, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

12. Sprawozdanie z wykonania uchwał  Rady Gminy i informacje Wójta Gminy. 
13. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 

a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

14. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
15. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
16. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów jednostek 

pomocniczych. 
17. Zamknięcie obrad sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał  się, czy ktoś  chciałby wnieść  uwagi 
do odczytanego porządku obrad. 

Nikt nie zgłosił  uwag lub wniosków do porządku obrad. 

Za przyjęciem porządku obrad LI Sesji Rady Gminy, radni głosowah 
w następujący sposób: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Ad.3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z L sesji sporządzono 
w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, był  przesłany wszystkim radnym 
do zapoznania się, a także godzinę  przed sesją  wyłożony był  do wglądu w sali obrad 
nr 1 Urzędu Gminy, w celu zapoznania się. 

Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
protokołu z L sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.4 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 4 porządku obrad: podjęcie uchwały 
sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na 2023 rok. 

Pan Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do uchwały na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Na obrady LI Sesji Rady Gminy Cewice przybyła radna Mariola Dzienisz. 
Stan Rady — 15 radnych. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  cło niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Pani Maria Bachan przedstawiła pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła także Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
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Rady Gminy Cewice. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice Pani Marzena Reclaf miała pytania 
w kwestii subwencji ogólnej i wydatków oświatowych. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że subwencja ogólna nie ma wpływu na zmniejszenie 
niedoboru subwencji oświatowej. 

Pan Kef[er odniósł  się  do wydatków w wysokości 68.142.00 zł  na usunięcie 
porzuconych odpadów w Bukowinie. Poinformował  że, Gmina Cewice wystąpi 
o ukaranie sprawcy oraz o zadośćuczynienie za ten proceder. 

Wójt Gminy przedstawił  informacje na temat odpadów w Kamieńcu. 

Pan KeJler poprosił  o czujność  w sytuacjach dot. zanieczyszczania naszego 
środowiska, aby można było jak najszybciej interweniować  w takich przypadkach. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.5 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 5 porządku obrad: 
podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI JII/362/2022 Rady Gminy 
Cewice z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Cewice na lata 2023-2035. 

Skarbnik Gminy Cewice udzieliła wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
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uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Pani Maria Bachan przedstawiła pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła także Pani Anna 

Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 

Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.6 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 6 porządku obrad: 

podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na 2024 rok. 

Wójt Gminy Cewice udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie 

uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 

przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.7 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 7 porządku obrad: 

podjęcie uchwały w sprawie zwolnień  od podatku od nieruchomości na 2024 rok. 

Pan Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie uzasadnienia 
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do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - O. 

Ad.8 

Pan Wiesław Kefler - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 8 porządku obrad: 
podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Lęborku. 

Następnie Pani Marzena Reclaf odczytała opinię  Zespołu ds. zaopiniowania 
kandydatów na ławnikói która stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

W dalszej części Przewodniczący Rady poprosił  Panią  Marzenę  Reclaf — 
Przewodnicząca Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 
o przeprowadzenie procedury głosowania dot. niniejszej uchwały. 

Pani M. Reclaf poprosiła o zgłaszanie kandydatur do Komisji Skrutacyjnej, która 
przeprowadzi tajne wybory ławnika do orzekania w Sądzie w Lęborku: 
- radny Wiesław Ke]Jer zgłosił  kandydaturę  Pana Grzegorza Partyki, który wyraził  
zgodę  na kandydowanie, 
- radna Marzena Reclaf zgłosiła kandydaturę  Pana Herberta Rosin, który wyraził  
zgodę  na kandydowanie, 
- radny Wiesław Ke łer zgłosił  kandydaturę  Pani Katarzyny Drywa, która wyraziła 
zgodę  na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie było, więc Pani Marzena Reclaf poddał  pod głosowanie 
powyższy skład Komisji Skrutacyjnej. W niniejszej sprawie Radni Rady Gminy 
Cewice głosowali jednogłośnie (15 - za). 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

W dalszej części Pani Marzena Reclaf poprosiła Komisję  Skrutacyjną  
o ukonstytuowanie się. 

7 



Na Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej, która przeprowadzi wybory ławnika do 
orzekania w Sądzie Rejonowym w Lęborku został  jednogłośnie wybrany Pan 

Grzegorz Partyka. 

Komisja Skrutacyjna w celu przeprowadzenia tajnego głosowania na ławnika do 

orzekania w Sądzie Rejonowym w Lęborku na kadencję  2024-2027 przeLiczyła karty 

do głosowania i następnie rozdała wszystkim radnym. Radni przystąpili do 

głosowania. 

Następnie Komisja Skrutacyjna zebrała głosy do urny i udała się  do osobnego 

pomieszczenia w celu przeliczenia głosów i sporządzenia protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller zarządził  przerwę  
w obradach sesji. 

Stan Rady po przerwie - 15 radnych. 

Przewodniczący Komisji - Pan Grzegorz Partyka odczytał  protokół  Komisji 

Skrutacyjnej powołanej w celu przeprowadzenia tajnego głosowania na ławnika 

do orzekania w Sądzie Rejonowym w Lęborku na kadencję  2024-2027 

i poinformował, że w wyniku tajnego głosowania na ławnika do orzekania w Sądzie 

Rejonowym w Lęborku na kadencję  2024-2027 jednogłośnie wybrano Panią  Teresę  
Turzyńską. 

Protokół  Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Karty cło głosowania w wyborach ławnika do Sądu Rejonowego w Lęborku zostały 

załączone cło niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady — Pan Wiesław Keller poinformował, że xy załączniku 

cło niniejszej uchwały zostanie wpisana Pani Teresa Turzyńska, która została wybrana 

w głosowaniu tajnym na ławnika do orzekania w Sądzie Rejonowym w Lęborku 

na kadencję  2024-2027 i pogratulował  Pani T.T. 

Ad.9 

Pan Wiesław KeL[er - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 9 porządku obrad: 

podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  części 

nieruchomości stanowiącej mienie Gminy Cewice. 
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PanJerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie uzasadnienia 
do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 10 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 10 porządku 
obrad: podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
w miejscowości Cewice. 

Pan Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie uzasadnienia 
do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 11 

Pan Wiesław Kelier - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 11 porządku 
obrad: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
gruntowej stanowiącej mienie Gminy Cewice. 

PanJerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie uzasadnienia 
do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Przewodniczący Rady miał  pytania w kwestii podziału działki oraz formy przetargu. 

Pan Wójt poinformował, że Rada Gminy wyraża zgodę  na zbycie nieruchomości. 

I może to być  przetarg ograniczony dla potencjalnych nabywców. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 

przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - O. 

Ad. 12 

Wójt Gminy Cewice przedstawił  blok informacyjny na poniższe tematy: 

• zawody Strażackie w Łebuni, 

• impreza pt. Kaszubi Biegają, 
• otwarcie świetlicy wiejskiej w Unieszynie, 

• pozyskiwanie środków zewnętrznych na instalację  fotowoltaiczną  w nowo 

wybudowanych świetlicach wiejskich w Unieszynie i Oskowie, 

• rozstrzygnięcia przetargów na inwestycje pn.: budowa ciągu pieszo-

rowerowego w kierunku Maszewa Lęb., przebudowa drogi gminnej 

w Pieskach, budowa sieci wodociągowej w Dziechnie, 

• konieczność  zakupu nowego ciągnika, 

• zmiana lokalizacji przystanku w Kamieńcu, 

• naprawa chodnika w Oskowie, 

• pozyskanie środków zewnętrznych na termomoderizację  i instalację  
fotowoltaiczną  w budynkach szkół  w Maszewie Lęborskim oraz w Łebuni, 

• pozyskanie środków zewnętrznych na remont kościołów w Łebuni 

I w Kiępkowicach, 

• zaproszenie na otwarcie świetlicy wiejskiej w O skowie. 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady odczytał  n/w opinie wypracowane przez komisje stałe Rady 

Gminy Cewice: 
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a) pismo nr OSD.0012.3.12.2023 z dnia 26.09.2023 r. - opinia Komisji 
Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Gminy Cewice (załącznik nr 13 do niniejszego protokołu), 

b) pismo nr OSD.0012.3.11.2023 z dnia 29.08.2023 r. - opinie Komisji 
Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Gminy Cewice (załącznik nr 14 do niniejszego protokołu). 

Następnie głos zabrał  jeszcze Wójt Gminy i poprosił  o monitowanie w sprawach 
dot. zanieczyszczania naszego środowiska. Przedstawił  również  szczegółowe 
informacje na temat zakupu nowego ciągnika do referatu komunalnego w Urzędzie 
Gminy Cewice. 

Ad. 14 

Radna Katarzyna Drywa miała pytania w kwesni dofinansowania ze środków 
zewnętrznych na remont kościoła w Krępkowicach oraz w Łebuni. 

Pan Wójt wyjaśnił, że fundusze zostały już  przyznane. 

Radna Marzena Reclaf zwróciła się  do Wójta w imieniu mieszkańców Cewic 
o zamontowanie ławek wzdłuż  ul. Zielonej w Cewicach. 

Wójt poprosił  o zwrócenie się  z pisemnym wnioskiem w tej sprawie. 

Radna Anna Kubica poprosiła o zwiększenie bezpieczeństwa na Osiedlu Na 
Wzgórzu w Cewicach z uwagi na niebezpieczną  jazdę  motorami. 

Wójt poprosił  o zgłaszanie takich incydentów na Policję. 

Radny Grzegorz Partyka zaprosił  wszystkich na otwarcie świetlicy wiejskie 
w Oskowie w dniu 30.09.2023r. 

Ad. 15 

W związku z brakiem interpelacji, zapytań, postulatów i oświadczeń  zgłaszanych 
na poprzedniej sesji, nie ma również  na nie odpowiedzi. 

Ad. 16 

Sołtysi nie zabrali głosu w niniejszym punkcie. 

Vi 



Ad. 17 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad LI sesji Przewodniczący Rady Pan 

Wiesław KeJler podziękował  zebranym za przybycie, a następnie zamknął  obrady 

o godz. 14°. 

Protokół  sporządziła: 
Dnia 03.09.2023 r. F 

 

 

Wie 
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